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Åpen halvtime 
- Ashfaq Ahmed m/sønn tok opp sak vedrørende oppføring av bolig på deres nabotomt 

som de mener er oppført uten de nødvendige tillatelser. 
- Jan Martin Mydske og Jan Mydske fortalte om konseptet med ølbrygging og ønsker å 

starte bryggeri ved Eterfabrikken. Egen Facebookside: Samvirkebryggeriet Østensjø. 
- Stella Aarrestad Provan, SU-representant i Vassenga barnehage, tok opp sak om 

avvikling av barnehagen og savnet manglende informasjon til berørte parter i forkant.  
- Anita Schønset og Hilde Gunnelfsen tok opp sak vedr. John G. Mattesons vei 4 og 

mulig etablering av McDonalds. 
- Daniel Stephanek, Senterpartiet, ettersurte status vedr. benker ved Manglerudområdet 

og tok opp forsøplingen i bydelen.  
- Marita Pettersen, Senterpartiet, etterspurte status i utviklingen av området rundt 

Bogerud senter. Hun tok også opp forsøplingen i Østmarka i forbindelse med romleir. 
- Karoline Engh Persson, Senterpartiet, etterspurte bydelens planer for Bogerudveien 15 

etter at BUP flytter. 
- Gry Aastad, FAU Østensjø skole, orienterte om kartlegging de har foretatt om hvilke 

veier i tilknytning til skolen som oppfattes som trafikkfarlige og ber om tydeligere 
merking av at dette er skoleveier. 

- Anne Lindmo, beboer på Oppsal, tok opp sak vedr. bom i Oppsalveien i forbindelse 
med planlagte utbygginger rundt Oppsal senter og Oppsal gård. 

- Stine Johnsrud og Andreas Neset, tok opp sak vedr. Sørli Gård, og viser til vedtak fra 
2007 som de mener viser manglende forståelse for gårdsdrift. 
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Sak 24 /14  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent med følgende endringer/ nye saker på sakskartet: 

- Sak «Manglerud bad» settes på sakskartet. 
- Sak «Oppsalveien status og fremdrift» settes på sakskartet. 
- Sak 31/14 og sak 64/14 flyttes frem til etter sak 24/14. 

 

Sak 25 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 17.0 2.2014 
 
Protokoll fra møtet 17.02.2014 godkjent. 
 

Sak 26 /14  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 17.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 25.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget 24.03.2014 
Protokoll tatt til orientering 
 

Sak 27 /14  Informasjon fra administrasjonen 
 
Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, informerte om følgende 

- Boligbygg har sendt ut plantegninger for Utmarkveien 2. Oppstart av rivningsarbeidet 
vil iht. planene bli i januar 2015. 

 
Avd.sjef velferd og fritid, Mary Ann Gursli, inform erte om følgende: 

- Skullerud Aktivitetshus søkt om Storbymidler og har fått kr 500 000 til å etablere en 
scene og musikkbinge. 

- Politiet kommer i BU-møtet i mai for å orientere om status i bydelen. 
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Sak 28 /14  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon p er februar 
2014 

 
Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, orienterte om status økonomi og 
tjenesteproduksjon. Per februar ligger det an til 8,3 mill. kroner i negativt avvik ut fra 
foreløpig årsprognose på ordinær drift. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 28.02.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 28.02.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

Sak 29 /14  Risikovurdering av budsjett 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Risikovurdering av budsjett 2014 tas til etterretning. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Risikovurdering av budsjett 2014 tas til etterretning. 
 

Sak 30 /14  Lokal tiltaksplan for anskaffelser 2014 -2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Lokal tiltaksplan 2014-2015 for bydelen Østensjø tas til orientering 
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende endringsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget er sterkt bekymret for ordlyd og innhold i lokal tiltaksplan for anskaffelser, og 
ber om å få saken opp i neste møterunde. Dersom administrasjonen mener det er grunn til å 
klargjøre eller endre noen av risikomomentene, ber vi om å få utsendt en ny versjon. 
 
Votering 
Forslaget fra Hanne Eldby (SV) ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
9 (A, SV og Frp) stemte for forslaget fra Hanne Eldby (SV), 5 (H og V) stemte for 
bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget er sterkt bekymret for ordlyd og innhold i lokal tiltaksplan for anskaffelser, og 
ber om å få saken opp i neste møterunde. Dersom administrasjonen mener det er grunn til å 
klargjøre eller endre noen av risikomomentene, ber vi om å få utsendt en ny versjon. 
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Sak 31 /14  Barnehagene - Rapportering per februar 2014 
 
Gry Larsen (A) hadde i forkant av møtet bedt om å få sin habilitet vurdert, med bakgrunn i at 
hun er foresatt til barn i Vassenga barnehage. 
 
Et enstemmig bydelsutvalg vurderte Gry Larsen (A) som habil i vedkommende sak. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak Barnehagene – rapportering per februar 2014 tas til orientering 
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydel Østensjø trenger flere barnehageplasser, ikke færre. Fredag 21/3 ble det kjent at 
Vassenga barnehage skal legges ned allerede til sommeren. Bydelsutvalget mener bydelen har 
behov for barnehageplassene i Vassenga barnehage som bydelen disponerer i dag. Vassenga 
barnehage er også plassert i et område der det er stort behov for flere barnehageplasser.  
 
Bydelsutvalget er derfor kritisk til at Byrådsavdelingen for kunnskap og utdanning ikke 
tillater at bydelen fornyer leieavtalen med Tveita borettslag. Vi er i tillegg kritisk til prosessen 
som har ført til nedleggelse. Blant annet har ikke foreldrerepresentantene i barnehagen blitt 
involvert i beslutningen om nedleggelse. Bydelsutvalget ber derfor Oslo kommune revurdere 
beslutningen og at kommune og bydel vurderer andre løsninger. 
 
Bydelsutvalget ønsker å vite:  

1. Hvilke leiekostnader per barn som er øvre grense for hva som er akseptabel ved 
inngåelse av leiekontrakt. 

2. Er årsaken til at Bydel Østensjø ikke får lov til å fornye leiekontrakten fordi det blir 
utvidet for opptak av flere barn i barnehagen? 

3. Hvordan har korrespondanse mellom bydel og kommune vært i denne saken?  

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslaget fra Hanne Eldby 
(SV). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Sak Barnehagene – rapportering per februar 2014 tas til orientering 
 

2. Bydel Østensjø trenger flere barnehageplasser, ikke færre. Fredag 21/3 ble det kjent at 
Vassenga barnehage skal legges ned allerede til sommeren. Bydelsutvalget mener 
bydelen har behov for barnehageplassene i Vassenga barnehage som bydelen 
disponerer i dag. Vassenga barnehage er også plassert i et område der det er stort 
behov for flere barnehageplasser.  

 
Bydelsutvalget er derfor kritisk til at Byrådsavdelingen for kunnskap og utdanning 
ikke tillater at bydelen fornyer leieavtalen med Tveita borettslag. Vi er i tillegg kritisk 
til prosessen som har ført til nedleggelse. Blant annet har ikke foreldrerepresentantene 
i barnehagen blitt involvert i beslutningen om nedleggelse. Bydelsutvalget ber derfor 
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Oslo kommune revurdere beslutningen og at kommune og bydel vurderer andre 
løsninger. 

 
Bydelsutvalget ønsker å vite:  

a) Hvilke leiekostnader per barn som er øvre grense for hva som er akseptabel 
ved inngåelse av leiekontrakt. 

b) Er årsaken til at Bydel Østensjø ikke får lov til å fornye leiekontrakten fordi det 
blir utvidet for opptak av flere barn i barnehagen? 

c) Hvordan har korrespondanse mellom bydel og kommune vært i denne saken?  

 

Sak 32 /14  Månedsrapport barneverntjenesten per fe bruar 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per februar 2014 tas til orientering 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per februar 2014 tas til orientering 
 

Sak 33 /14  Tilsyn med barnehagene 2013 - Orienteri ng 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsyn med barnehagene 2013 tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Tilsyn med barnehagene 2013 tas til orientering. 
 

Sak 34 /14  Brukerundersøkelse barnehagene 2013 - O ppfølging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om oppfølging av brukerundersøkelsen 2013 til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om oppfølging av brukerundersøkelsen 2013 til orientering. 
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Sak 35 /14  Samråd for barnehagene 2014, forslag ti l 
sammensetning 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Samråd for barnehagene 2014 i Bydel Østensjø videreføres som beskrevet i 
saksframlegget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner en politisk representant som sammen med en representant 
fra FUB Østensjø og fra bydelsadministrasjonen danner arbeidsgruppe for samrådet. 

3. Referat fra rådsmøtene sendes barnehagene/ SU og OVK til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak samlet. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Samråd for barnehagene 2014 i Bydel Østensjø videreføres som beskrevet i 
saksframlegget. 

2. Bydelsutvalget oppnevner en politisk representant som sammen med en representant 
fra FUB Østensjø og fra bydelsadministrasjonen danner arbeidsgruppe for samrådet. 

3. Referat fra rådsmøtene sendes barnehagene/ SU og OVK til orientering. 
 

Sak 36 /14  Orientering om "Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av 
barn og unge fra fattige familier" og prosjekt "Hva  har 
du gjort i ferien". 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status for gjennomføring av «Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige 
familier», årsrapport for prosjektet «Hva har du gjort i ferien?» og mål- og tiltaksplan 2014 
for prosjektet «Hva har du gjort i ferien» tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Status for gjennomføring av «Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige 
familier», årsrapport for prosjektet «Hva har du gjort i ferien?» og mål- og tiltaksplan 2014 
for prosjektet «Hva har du gjort i ferien» tas til orientering. 
 

Sak 37 /14  Høring vedrørende plan for skatetilbud og anlegg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens uttalelse slik det framkommer i 
saksframlegget.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
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Vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens uttalelse slik det framkommer i 
saksframlegget.  
 

Sak 38 /14  Plan for frivillighet 2014 - 2017 - for slag til 
representasjon i arbeidsgruppe og mandat 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Sak om Plan for frivillighet 2014 – 2017 tas til orientering. 
2. Det nedsettes en arbeidsgruppe med representasjon og mandat som foreslått i saken. 
3. Bydelsutvalget utpeker _______________________ som representant til 

arbeidsgruppa. 
4. Det tas sikte på at forslag til Plan for frivillighet 2014 – 2017 legges fram for 

bydelsutvalget i september 2014. 
 
A og SV v/Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 3. 
Bydelsutvalget utpeker Kristin Sandaker (A) som representant til arbeidsgruppa. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Liv 
Thorstensen (A). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Sak om Plan for frivillighet 2014 – 2017 tas til orientering. 
2. Det nedsettes en arbeidsgruppe med representasjon og mandat som foreslått i saken. 
3. Bydelsutvalget utpeker Kristin Sandaker (A) som representant til arbeidsgruppa. 
4. Det tas sikte på at forslag til Plan for frivillighet 2014 – 2017 legges fram for 

bydelsutvalget i september 2014. 
 

Sak 39 /14  Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 tilsluttes. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 tilsluttes. 
 

Sak 40 /14  Boligsosial handlingsplan - rapport på gjennomføring  i 
2013. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport på gjennomføring av tiltak i boligsosial handlingsplan i 2013 tas til orientering 
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Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport på gjennomføring av tiltak i boligsosial handlingsplan i 2013 tas til orientering 
 

Sak 41 /14  Orientering om avslag på sykehjemsplass er 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Orientering om avslag på langtids sykehjemsplasser tas til orientering 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Orientering om avslag på langtids sykehjemsplasser tas til orientering 
 

Sak 42 /14  Kvalitetsmåling i hjemmetjenesten - rap port objektive 
indikatorer 2012 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport - kvalitetsmåling i hjemmetjenesten - registrering av objektive kvalitetsindikatorer 
2012 tas til orientering 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport - kvalitetsmåling i hjemmetjenesten - registrering av objektive kvalitetsindikatorer 
2012 tas til orientering 
 

Sak 43 /14  Referat fra Tilsynsutvalgets møte med b rukere av 
hjemmebaserte tjenester 2013 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Referat fra tilsynsutvalgets samhandlingsmøte mellom brukere/pårørende og 
bydelsadministrasjonen, tas til orientering 
 
Kristin Sandaker (A) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
BU ber om å få vite hvor mange brukere/pårørende som deltar på disse møtene. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslaget fra Kristin 
Sandaker (A). 
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Votering enstemmig. 
 
Vedtak  

1. Referat fra tilsynsutvalgets samhandlingsmøte mellom brukere/pårørende og 
bydelsadministrasjonen, tas til orientering 

2. BU ber om å få vite hvor mange brukere/pårørende som deltar på disse møtene. 
 

Sak 44 /14  Årsrapport 2013 Tilsynsutvalg hjemmebas erte tjenester 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2013 fra tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og dagsentervirksomhet utenfor 
institusjon tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsrapport 2013 fra tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og dagsentervirksomhet utenfor 
institusjon tas til orientering. 
 

Sak 45 /14  Abildsø sykehjem - rapport fra anmeldt tilsyn 06.11.2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem 06.11.2013 og Sykehjemsetatens uttalelse 
tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem 06.11.2013 og Sykehjemsetatens uttalelse 
tas til orientering. 
 

Sak 46 /14  Abildsø sykehjem, avd. Østensjø - rappo rt fra uanmeldt 
tilsyn 11.12.2013 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø 11.12.2013 og 
Sykehjemsetatens uttalelse tas til orientering.  
 
Omsorgskomiteen (OMK) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Sykehjemsetaten bes redegjøre for årsaken til manglende kommentar til tilsynsrapport fra 
Abildsø sykehjem avd. Østensjø av 20.9.2013. I tilsynsrapport av 11.12.2013 ble svar på 
rapporten av 20.9.2013 etterlyst. 
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Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslaget fra OMK. 

Votering enstemmig. 

 
Vedtak 

1. Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø 11.12.2013 og 
Sykehjemsetatens uttalelse tas til orientering.  

2. Sykehjemsetaten bes redegjøre for årsaken til manglende kommentar til tilsynsrapport 
fra Abildsø sykehjem avd. Østensjø av 20.9.2013. I tilsynsrapport av 11.12.2013 ble 
svar på rapporten av 20.9.2013 etterlyst. 

 

Sak 47 /14  Manglerudhjemmet - rapport fra uanmeldt  tilsyn 
13.12.2013 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 13.12.2013 og Sykehjemsetatens 
uttalelse tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 13.12.2013 og Sykehjemsetatens 
uttalelse tas til orientering. 
 

Sak 48 /14  Oppsalhjemmet - rapport fra uanmeldt ti lsyn 18.12.2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 18.12.2013 og Sykehjemsetatens uttalelse, 
tas til orientering.  
 
Omsorgskomiteen (OMK) hadde følgende forslag til vedtak 
Omsorgskomiteen ber bydelsutvalget utsette sak om «Oppsalhjemmet - rapport fra uanmeldt 
tilsyn 18.12.2013» til neste møterekke, slik at omsorgskomiteen får anledning til å behandle 
saken 
 
Votering  
Forslaget fra OMK ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslaget fra OMK ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget utsetter sak om «Oppsalhjemmet - rapport fra uanmeldt tilsyn 18.12.2013» til 
neste møterekke, slik at omsorgskomiteen får anledning til å behandle saken. 
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Sak 49 /14  Oppnevning av representanter til Østens jø kulturutvalg 
2014 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Østensjø kulturutvalg 2014 vedtas med følgende medlemmer: 

     Amund Kveim, Østensjøvannets venner 
Asbjørn Liland, Østensjø kunstforening 
Kari Ravnaas, Østensjø historielag 
Per Inge Østmoen, Idrettens samarbeidsutvalg 

2. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne inntil 3 representanter i tillegg, fortrinnsvis 
som representerer barn og unge, og innen områdene teater, kor og korps, eventuelt en 
representant for lag/ organisasjoner som representerer etniske minoriteter/ flerkulturelle 
grupper 

3. Bydelsutvalget utpeker ____________ som representant til kulturutvalget 2013 
4. Bydelsutvalget utpeker ____________ som vara til kulturutvalget 2013 
5. Kulturutvalget konstituerer seg selv med leder og nestleder.  
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget utpeker Liv Thorstensen (A) som representant til kulturutvalget 2013 
 
Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget utpeker Britt Inglingstad (V) som vara til kulturutvalget 2013 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra BMK og 
Hanne Eldby (SV). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
1. Østensjø kulturutvalg 2014 vedtas med følgende medlemmer: 

     Amund Kveim, Østensjøvannets venner 
Asbjørn Liland, Østensjø kunstforening 
Kari Ravnaas, Østensjø historielag 
Per Inge Østmoen, Idrettens samarbeidsutvalg 

2. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne inntil 3 representanter i tillegg, fortrinnsvis 
som representerer barn og unge, og innen områdene teater, kor og korps, eventuelt en 
representant for lag/ organisasjoner som representerer etniske minoriteter/ flerkulturelle 
grupper 

3. Bydelsutvalget utpeker Liv Thorstensen (A) som representant til kulturutvalget 2013 
4. Bydelsutvalget utpeker Britt Inglingstad (V) som vara til kulturutvalget 2013 
5. Kulturutvalget konstituerer seg selv med leder og nestleder.  
 
Avd.sjef barn og kultur, Tommy Grotterød, informert e om nye representanter i 
kulturutvalget oppnevnt av administrasjonen, jf. fullmakt i vedtakspunkt 2: 

- Steinar Fløberget (Lions) 
- Yvonne Andersen (Bøler skolekor) 
- Sigrid E. Strand Knudsen (Østensjø barne- og ungdomskor) 
- Roger Pihl stiller mens Kari Ravnås er i permisjon 
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Sak 50 /14  Østensjø bydelspris 2014 - oppnevning a v politisk 
representant til jury 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
_________________________ oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø 
bydelspris for perioden 2014 – 2015. 
 
A og SV v/Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Steinar Fuglevaag (SV) oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø bydelspris 
for perioden 2014-2015. 
 
Erland Bakke (H) hadde følgende forslag til vedtak 
Benjamin Bornø (H) oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø bydelspris for 
perioden 2014-2015. 
 
Votering 
Forslaget fra Erland Bakke (H) ble satt opp mot forslaget fra A og SV. 
8 (A og SV) stemte for forslaget fra A og SV, 6 (H, Frp og V) stemte for forslaget fra Erland 
Bakke (H). 
 
Vedtak 
Steinar Fuglevaag (SV) oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø bydelspris 
for perioden 2014-2015. 
 

Sak 51 /14  Endringer i Sosialistisk Venstrepartis gruppe med 
innvirkning for komite og driftsstyre 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget oppnevner _________________________ som nytt varamedlem i 
bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) etter Per Nygaards (SV). 

2. Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten __________________________ som 
nytt varamedlem i driftsstyret ved Nøklevann skole etter Per Nygaard (SV). 

 
Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak 

1 Bydelsutvalget oppnevner tidligere 3. vara, Steinar Fuglevaag (SV) som 1. vara i 
bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) 

2 Bydelsutvalget oppnevner Torstein Bae (SV) som 3. vara i bydelsutvikling, miljø- 
og kulturkomiteen (BMK) 

3 Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten Torleif Werenskiold (SV) som nytt 
varamedlem i driftsstyret ved Nøklevann skole etter Per Nygaard (SV). 

 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Hanne Eldby 
(SV). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak  

1 Bydelsutvalget oppnevner tidligere 3. vara, Steinar Fuglevaag (SV) som 1. vara i 
bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) 
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2 Bydelsutvalget oppnevner Torstein Bae (SV) som 3. vara i bydelsutvikling, miljø- 
og kulturkomiteen (BMK) 

3 Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten Torleif Werenskiold (SV) som nytt 
varamedlem i driftsstyret ved Nøklevann skole etter Per Nygaard (SV). 

 

Sak 52 /14  Miljø-og klimarapport 2013 - Årsmelding  2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Miljø- og klimarapport 2013 for Bydelen Østensjø tas til orientering.   
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Miljø- og klimarapport 2013 for Bydelen Østensjø tas til orientering.   
 

Sak 53 /14  Trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand  - Høring 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak  
Høring av trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over forslaget fra BMK 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Høring av trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand tas til orientering. 
 

Sak 54 /14  Uttalelse vedrørende E18 Vestkorridoren  
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak  

Kollektivutbyggingen i Osloregionen blir stadig nedprioritert til fordel for veiutbygginger. 
Planene for 12-felts vei fra Asker til Oslo er nå i ferd med å bli ferdigstilt. Denne 
veiutvidelsen betyr økte klimagassutslipp, mer lokalforurensing og dårligere luftkvalitet. 
Dette er stikk i strid med byens klima- og miljømålsettinger. Byrådet i Oslo støtter planene, 
på tross av at kommunens egne fagetater fraråder utvidelsen og mener at Oslo sentrum ikke 
har kapasitet til å ta i mot flere biler.  

For innbyggerne i flere bydeler i Oslo blir luftkvaliteten stadig dårligere. I 2013 var det hele 
41 dager hvor astmatikere, barn og eldre ble frarådet å bevege seg ute - og med det bryter 
Oslo forurensingsforskriften. Dårlig luftkvalitet har en negativ helseeffekt for alle oss som bor 
i byen, men særlig for dem med helseproblemer fører dette til dårligere livskvalitet. 
Luftkvaliteten er allerede dårlig i området Ryen-Manglerud-Bryn, periodevis langt over 
grenseverdiene, og dette har konsekvenser for både tilliggende boligblokker, barnehager og 
skoler. Bydelsutvalget frykter at utbygging av E18 vil forverre situasjonen. 
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En økning i persontrafikken på 30% inn mot Oslo vil føre til økt trafikk og legge press på 
trafikksystemet inkludert Svartdalstunnellen, Ryenkrysset og Ringveien E6. Konsekvensen av 
økt trafikk vil blant annet være enda dårligere luftkvalitet og mer støy i bydel Østensjø.  
 
Veien vil koste 40 milliarder. Bydelsutvalget i Østensjø frykter at Manglerudtunnellen blir 
prioritert ytterligere ned på grunn av pengemangel. 
 
Bydelsutvalget er opptatt av at behovet for økt transport til og fra Oslo skal tas med 
kollektivtrafikk og sykkel. Dette er viktig for klimaet samt for bokvaliteten til innbyggerne i 
Bydel Østensjø og andre berørte bydeler. BU i bydel Østensjø ønsker en utvikling i retning av 
færre biler inn og ut av Oslo. 
 
Et fremtidsrettet og miljøvennlig transportnett med fokus på kollektivtrafikk vil føre til 
drastiske kutt i byens klimagassutslipp, redusere uproduktiv tid i trafikkøer for arbeidstakerne, 
bidra til at flere arbeidsplasser kan etableres utenfor sentrumsområdene, frigjøre plass på 
veiene til nyttetrafikk, redusere helseplager som følge av støy og lokal luftforurensning, samt 
redusere presset på grøntarealer og boligmarkedet i byene. 
 
Skal vi møte befolkningsveksten, trafikkutfordringen og miljøutfordringene, må midlene i 
Oslopakke 3 brukes på miljøriktige transportformer: mer og bedre kollektivtransport og 
sykkelvei, ikke 12-felts motorvei. 
 
Votering 
Det ble votert over BMKs forslag til vedtak 
8 (A og SV) stemte for, 6 (H, Frp og V) stemte mot. 
 
Vedtak 

Kollektivutbyggingen i Osloregionen blir stadig nedprioritert til fordel for veiutbygginger. 
Planene for 12-felts vei fra Asker til Oslo er nå i ferd med å bli ferdigstilt. Denne 
veiutvidelsen betyr økte klimagassutslipp, mer lokalforurensing og dårligere luftkvalitet. 
Dette er stikk i strid med byens klima- og miljømålsettinger. Byrådet i Oslo støtter planene, 
på tross av at kommunens egne fagetater fraråder utvidelsen og mener at Oslo sentrum ikke 
har kapasitet til å ta i mot flere biler.  

For innbyggerne i flere bydeler i Oslo blir luftkvaliteten stadig dårligere. I 2013 var det hele 
41 dager hvor astmatikere, barn og eldre ble frarådet å bevege seg ute - og med det bryter 
Oslo forurensingsforskriften. Dårlig luftkvalitet har en negativ helseeffekt for alle oss som bor 
i byen, men særlig for dem med helseproblemer fører dette til dårligere livskvalitet. 
Luftkvaliteten er allerede dårlig i området Ryen-Manglerud-Bryn, periodevis langt over 
grenseverdiene, og dette har konsekvenser for både tilliggende boligblokker, barnehager og 
skoler. Bydelsutvalget frykter at utbygging av E18 vil forverre situasjonen. 

En økning i persontrafikken på 30% inn mot Oslo vil føre til økt trafikk og legge press på 
trafikksystemet inkludert Svartdalstunnellen, Ryenkrysset og Ringveien E6. Konsekvensen av 
økt trafikk vil blant annet være enda dårligere luftkvalitet og mer støy i bydel Østensjø.  
 
Veien vil koste 40 milliarder. Bydelsutvalget i Østensjø frykter at Manglerudtunnellen blir 
prioritert ytterligere ned på grunn av pengemangel. 
 
Bydelsutvalget er opptatt av at behovet for økt transport til og fra Oslo skal tas med 
kollektivtrafikk og sykkel. Dette er viktig for klimaet samt for bokvaliteten til innbyggerne i 
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Bydel Østensjø og andre berørte bydeler. BU i bydel Østensjø ønsker en utvikling i retning av 
færre biler inn og ut av Oslo. 
 
Et fremtidsrettet og miljøvennlig transportnett med fokus på kollektivtrafikk vil føre til 
drastiske kutt i byens klimagassutslipp, redusere uproduktiv tid i trafikkøer for arbeidstakerne, 
bidra til at flere arbeidsplasser kan etableres utenfor sentrumsområdene, frigjøre plass på 
veiene til nyttetrafikk, redusere helseplager som følge av støy og lokal luftforurensning, samt 
redusere presset på grøntarealer og boligmarkedet i byene. 
 
Skal vi møte befolkningsveksten, trafikkutfordringen og miljøutfordringene, må midlene i 
Oslopakke 3 brukes på miljøriktige transportformer: mer og bedre kollektivtransport og 
sykkelvei, ikke 12-felts motorvei. 
 

Sak 55 /14  Henvendelse til Ruter om utbedringsbeho v langs T-
banens linje 3 

 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak 
Skullerud 
 
Generelt et område med mye kontor/industri på østsiden, og nye boligblokker på vestsiden.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst nordover. 
 
Fra sentrum: 
Ny permanent adkomst i nordenden. Er i dag låst port, må gjøres tilgjengelig for passasjerer. 
 
Bogerud: 
 
Stasjonsområdet framstår som slitt, med dårlige trapper. Trapper bør overbygges, slik at de 
blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst med trapper, retning nordover mot blokkene. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Fra sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet på nordlige del av plattformen tilrettelegges og 
gjøres permanent. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Bøler 
 
Viktig stasjon med mye trafikk av elever til Ulsrud videregående, brukere av flerbrukshallen 
og Haraløkka/Østmarka.  
Nødvendige utbedringer: 
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Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen eller ved bussholdeplassen. 
Bydel Østensjø ønsker at dette etableres, f.eks. ved å bygge en "sykkelparkeringsveranda" på 
eksisterende bru eller anlegge sykkelparkeringsplass på området for den gamle trikkesløyfen 
og åpne opp adkomsten til T-banen fra området. 
 
Mot sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, opp til ny gangbru. 
 
Fra sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, med overgang helt til flerbrukshallen. Kobles sammen 
med plattformen mot sentrum med trapp. Bør være samarbeidsprosjekt med Statens 
Vegvesen, og vil redusere muligheten for farlige kryssinger. 
Ny adkomst mot vest i nordenden, retning blokkene. 
 
Ulsrud 
 
Sliten og lite tiltrekkende bygning på stasjonen.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst i østenden av plattformen, gir lettere og kortere vei for de som kommer fra Olav 
Nygårdsvei og omliggende veier. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Oppsal 
 
Viktig stasjon med stor, og potensielt økende trafikk i forbindelse med utbygging av Oppsal 
senter og området rundt.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
Bro over t-banen i nordenden, ref. Tankesmie Oppsal, med inngang fra sykehjemmet på 
sydgående spor og ved vaskehall på nordgående spor. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst retning nord, ved siden av vaskehall. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning Oppsalhjemmet. Viktig for ansatte og besøkende til sykehjemmet. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Skøyenåsen 
 
Stasjonsområdet trenger oppgradering. 
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet ved stasjonsbygningen tilrettelegges og gjøres 
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permanent. 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning sør med trapper. 
 
Godlia 
 
Stasjonen ligger inne i eneboligområde, og andre adkomstmuligheter vil kreve vesentlige 
inngrep. En av stasjonene med minst trafikk, og neppe riktig å prioritere inngrep i de 
omliggende eiendommene her. 
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres 
 
Hellerud 
 
Stasjonen ble oppgradert for noen år siden i forbindelse med renoveringen av linje 2 
Ellingsrudåsen. 
Til tross for dette har sykkelparkeringsplassene fått en "lite heldig" plassering ved fotenden av 
trappen på begge sider av stasjonen. Dette medfører at reisende nærmest snubler i de sykler 
som evt. hensettes der. 
Bydel Østensjø oppfordrer Ruter til å finne et bedre egnet sted for sykkelparkering enn 
dagens, f.eks. under brua ved t-banen. 
 
Votering  
Det ble votert over forslaget fra BMK. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Skullerud 
 
Generelt et område med mye kontor/industri på østsiden, og nye boligblokker på vestsiden.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst nordover. 
 
Fra sentrum: 
Ny permanent adkomst i nordenden. Er i dag låst port, må gjøres tilgjengelig for passasjerer. 
 
Bogerud: 
 
Stasjonsområdet framstår som slitt, med dårlige trapper. Trapper bør overbygges, slik at de 
blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst med trapper, retning nordover mot blokkene. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
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Fra sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet på nordlige del av plattformen tilrettelegges og 
gjøres permanent. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Bøler 
 
Viktig stasjon med mye trafikk av elever til Ulsrud videregående, brukere av flerbrukshallen 
og Haraløkka/Østmarka.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen eller ved bussholdeplassen. 
Bydel Østensjø ønsker at dette etableres, f.eks. ved å bygge en "sykkelparkeringsveranda" på 
eksisterende bru eller anlegge sykkelparkeringsplass på området for den gamle trikkesløyfen 
og åpne opp adkomsten til T-banen fra området. 
 
Mot sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, opp til ny gangbru. 
 
Fra sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, med overgang helt til flerbrukshallen. Kobles sammen 
med plattformen mot sentrum med trapp. Bør være samarbeidsprosjekt med Statens 
Vegvesen, og vil redusere muligheten for farlige kryssinger. 
Ny adkomst mot vest i nordenden, retning blokkene. 
 
Ulsrud 
 
Sliten og lite tiltrekkende bygning på stasjonen.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst i østenden av plattformen, gir lettere og kortere vei for de som kommer fra Olav 
Nygårdsvei og omliggende veier. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Oppsal 
 
Viktig stasjon med stor, og potensielt økende trafikk i forbindelse med utbygging av Oppsal 
senter og området rundt.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
Bro over t-banen i nordenden, ref. Tankesmie Oppsal, med inngang fra sykehjemmet på 
sydgående spor og ved vaskehall på nordgående spor. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst retning nord, ved siden av vaskehall. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
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Fra sentrum: 
Ny adkomst retning Oppsalhjemmet. Viktig for ansatte og besøkende til sykehjemmet. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Skøyenåsen 
 
Stasjonsområdet trenger oppgradering. 
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet ved stasjonsbygningen tilrettelegges og gjøres 
permanent. 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning sør med trapper. 
 
Godlia 
 
Stasjonen ligger inne i eneboligområde, og andre adkomstmuligheter vil kreve vesentlige 
inngrep. En av stasjonene med minst trafikk, og neppe riktig å prioritere inngrep i de 
omliggende eiendommene her. 
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres 
 
Hellerud 
 
Stasjonen ble oppgradert for noen år siden i forbindelse med renoveringen av linje 2 
Ellingsrudåsen. 
Til tross for dette har sykkelparkeringsplassene fått en "lite heldig" plassering ved fotenden av 
trappen på begge sider av stasjonen. Dette medfører at reisende nærmest snubler i de sykler 
som evt. hensettes der. 
Bydel Østensjø oppfordrer Ruter til å finne et bedre egnet sted for sykkelparkering enn 
dagens, f.eks. under brua ved t-banen. 
 

Sak 56 /14  Kunngjøring om offentlig ettersyn 

Forslag til detaljregulering - John G. Mattesons ve i 4 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Det vises til offentlig ettersyn av planforslag for John. G. Mattesons vei 4. Bydel Østensjø til 
tidligere vedtak i saken, og bydelen anser det som svært viktig at de foreslåtte tiltak i 
trafikkanalysen vedrørende trafikksikkerhet gjennomføres. 
 
Bydelsutvalget kom frem til følgende omforente forslag til nytt avsnitt to og tre 
Bydel Østensjø forutsetter at man løser parkeringsbehovet på stedet. Østmarkveien er en av 
bydelens mest ulykkesutsatte veier. Bydelen er bekymret for trafikksikkerheten i området og 
ber om at man vurderer parkeringsrestriksjoner for å unngå trafikkfarlig parkering. 
 
Bydelsutvalget frykter at bygningen vil fremstå som ruvende og oppfordrer til at man gjør 
arkitektoniske grep som demper inntrykket. Bydelen har forståelse for at naboer frykter økt 



 

 19

akustisk ekkoeffekt ved at bygningen blir større og ber om at det stilles krav til lyddempende 
fasadetiltak. 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Det er et mål å få Bølerbekken opp i dagen, og eneste naturlige trase er gjennom grøntdraget 
langs vestsiden av Ytre Ringvei. Bydel Østensjø vil derfor, på samme måte som 
Bymiljøetaten, be om at bekkeåpning utredes og at det i planarbeidet og forslag til 
reguleringsbestemmelser tas høyde for en bekketrase langs østsiden av eiendommen 
 
Votering  
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Det vises til offentlig ettersyn av planforslag for John. G. Mattesons vei 4. Bydel Østensjø til 
tidligere vedtak i saken, og bydelen anser det som svært viktig at de foreslåtte tiltak i 
trafikkanalysen vedrørende trafikksikkerhet gjennomføres. 
 
Bydel Østensjø forutsetter at man løser parkeringsbehovet på stedet. Østmarkveien er en av 
bydelens mest ulykkesutsatte veier. Bydelen er bekymret for trafikksikkerheten i området og 
ber om at man vurderer parkeringsrestriksjoner for å unngå trafikkfarlig parkering. 
 
Bydelsutvalget frykter at bygningen vil fremstå som ruvende og oppfordrer til at man gjør 
arkitektoniske grep som demper inntrykket. Bydelen har forståelse for at naboer frykter økt 
akustisk ekkoeffekt ved at bygningen blir større og ber om at det stilles krav til lyddempende 
fasadetiltak. 
 
Det er et mål å få Bølerbekken opp i dagen, og eneste naturlige trase er gjennom grøntdraget 
langs vestsiden av Ytre Ringvei. Bydel Østensjø vil derfor, på samme måte som 
Bymiljøetaten, be om at bekkeåpning utredes og at det i planarbeidet og forslag til 
reguleringsbestemmelser tas høyde for en bekketrase langs østsiden av eiendommen 
 

Sak 57 /14  Korrigert varsel om oppstart av planarb eid - Sørli 
besøksgård. Innspill til planarbeidet. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Administrativ uttalelse av 19.02.2014 tilsluttes. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Administrativ uttalelse av 19.02.2014 tilsluttes. 
 

Sak 58 /14  Bydel Østensjø - Forslag om fartsonings tiltak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø tilslutter seg de foreslåtte fartsoningstiltak fra Bymiljøetaten. 
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BU-vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

Sak 59 /14  Høringsuttalelse - reservasjonsordning for fastleger 
 
Forslag til vedtak fra Pål Einar Røch Johansen (A) og Hanne Eldby (SV) 
A 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø anbefaler at regjeringen forkaster forslaget om 
reservasjonsordning for fastleger.  
 
Den historiske gjennomgangen i høringsnotatet viser tydelig at det er legers 
samvittighetskvaler mot kvinner og kvinners reproduktive evner som er utfordrende. Særlig 
retten til selvbestemt abort utfordres.  
 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø vil fraråde at fastleger får muligheten til å reservere seg mot å 
utføre enkelte deler av den jobben de har inngått avtale om å utføre, samt oppgaver de får 
betalt for å gjøre.  Ved besøk på legekontoret skal pasienten møte forståelse og få eventuell 
hjelp der eller til å bli henvist videre i systemet. Det skal ikke være slik at pasienten skal 
tvinges til å vise forståelse for legen eller legens samvittighet. Den profesjonelle rollen til 
legen må bevares, og den bevares best ved at legen utfører alle tjenester som ligger til 
fastlegerollen. Fastlegeordningen, i seg selv, forutsetter at alle pasienter skal få samme 
tjenester uavhengig av kjønn, alder, sosial status, seksuell legning, religion osv.  
 
Saken handler ikke om legen skal utføre en abort, men om legen kan nekte å henvise en 
kvinne videre slik at abort kan vurderes. Dersom kvinnen ønsker en upartisk samtale om å ta 
abort, vanskeliggjøres også dette ved at legen muligens har reservert seg mot å henvise videre.  
 
Bydelsutvalget vil også peke på at forslaget legger til rette for en ytterligere byråkratisering av 
helsevesenet, noe som neppe er en ønsket retning for førstelinjetjenesten eller kommunene. 
 
Det at staten gjennom forslaget fraskriver seg ansvaret for å ta stilling til dette, kan vi ikke 
støtte. At kommunene kan bestemme dette selv, åpner for ulik behandling og ulikt syn på 
kvinners rett til å bestemme over egen kropp i Norge. Dette mener vi er en farlig utvikling for 
et moderne samfunn.  
 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø mener at det kjente faktum at dette er et resultat av en politisk 
hestehandel, og vissheten om at forslaget kun har støtte i et lite mindretall, tegner at 
regjeringen bør forkaste forslaget.  
 
B  
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren om å sende høringsuttalelsen til helse- og 
omsorgsdepartementet, samt at det sendes Bystyret til orientering.  
 
Forslaget ble trukket. 
 
A, SV og Frp v/ Pål Einar Røch Johansen (A) hadde følgende nye forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø anbefaler at regjeringen forkaster forslaget om 
reservasjonsordning for fastleger.  
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Den historiske gjennomgangen i høringsnotatet viser tydelig at det er legers 
samvittighetskvaler og kvinners rett til å bestemme over egen reproduksjon som er i konflikt. 
Særlig retten til selvbestemt abort utfordres av reservasjonsretten. 
 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø vil fraråde at fastleger får muligheten til å reservere seg mot å 
utføre enkelte deler av den jobben de har inngått avtale om å utføre, samt oppgaver de får 
betalt for å gjøre.  Ved besøk på legekontoret skal pasienten møte forståelse og få eventuell 
hjelp der eller til å bli henvist videre i systemet. Det skal ikke være slik at pasienten skal 
tvinges til å vise forståelse for legen eller legens samvittighet. Den profesjonelle rollen til 
legen må bevares, og den bevares best ved at legen utfører alle tjenester som ligger til 
fastlegerollen. Fastlegeordningen, i seg selv, forutsetter at alle pasienter skal få samme 
tjenester uavhengig av kjønn, alder, sosial status, seksuell legning, religion osv.  
 
Saken handler ikke om legen skal utføre en abort, men om legen kan nekte å henvise en 
kvinne videre slik at abort kan vurderes. Dersom kvinnen ønsker en upartisk samtale om å ta 
abort, vanskeliggjøres også dette ved at legen muligens har reservert seg mot å henvise videre.  
 
Bydelsutvalget vil også peke på at forslaget legger til rette for en ytterligere byråkratisering av 
helsevesenet, noe som neppe er en ønsket retning for førstelinjetjenesten eller kommunene. 
 
Det skal være like behandling av alle pasienter i Norge og Bydelsutvalget er derfor i mot 
forslaget i sin helhet, og anbefaler med dette regjeringen å ikke fremme forslaget for 
Stortinget.  
 
Votering 
Det ble votert over forslaget fra A, SV og Frp 
10 (A, SV, Frp og V) stemte for, 4 (H) stemte mot. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø anbefaler at regjeringen forkaster forslaget om 
reservasjonsordning for fastleger.  
 
Den historiske gjennomgangen i høringsnotatet viser tydelig at det er legers 
samvittighetskvaler og kvinners rett til å bestemme over egen reproduksjon som er i konflikt. 
Særlig retten til selvbestemt abort utfordres av reservasjonsretten. 
 
Bydelsutvalget i bydel Østensjø vil fraråde at fastleger får muligheten til å reservere seg mot å 
utføre enkelte deler av den jobben de har inngått avtale om å utføre, samt oppgaver de får 
betalt for å gjøre.  Ved besøk på legekontoret skal pasienten møte forståelse og få eventuell 
hjelp der eller til å bli henvist videre i systemet. Det skal ikke være slik at pasienten skal 
tvinges til å vise forståelse for legen eller legens samvittighet. Den profesjonelle rollen til 
legen må bevares, og den bevares best ved at legen utfører alle tjenester som ligger til 
fastlegerollen. Fastlegeordningen, i seg selv, forutsetter at alle pasienter skal få samme 
tjenester uavhengig av kjønn, alder, sosial status, seksuell legning, religion osv.  
 
Saken handler ikke om legen skal utføre en abort, men om legen kan nekte å henvise en 
kvinne videre slik at abort kan vurderes. Dersom kvinnen ønsker en upartisk samtale om å ta 
abort, vanskeliggjøres også dette ved at legen muligens har reservert seg mot å henvise videre.  
 
Bydelsutvalget vil også peke på at forslaget legger til rette for en ytterligere byråkratisering av 
helsevesenet, noe som neppe er en ønsket retning for førstelinjetjenesten eller kommunene. 
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Det skal være like behandling av alle pasienter i Norge og Bydelsutvalget er derfor i mot 
forslaget i sin helhet, og anbefaler med dette regjeringen å ikke fremme forslaget for 
Stortinget.  
 

Sak 60 /14  Åpent møte om planlagte utbygginger i B ydel 
Østensjø/kommunedelplan 

 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak: 
Møte vedrørende kommuneplan for bydelene Nordstrand, Søndre Nordstrand og Østensjø vil 
bli avholdt 24.04.2014. 
 
Eget møte for Bydel Østensjø utgår i denne omgang. 
 
Votering  
Det ble votert over forslaget til vedtak fra BMK 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Møte vedrørende kommuneplan for bydelene Nordstrand, Søndre Nordstrand og Østensjø vil 
bli avholdt 24.04.2014. 
 
Eget møte for Bydel Østensjø utgår i denne omgang. 
 

Sak 61 /14  Håndtering av oljetanker i Østensjøvann ets nedbørsfelt 
 
Forslag til vedtak fra A og SV 
I lys av utslipp av olje i Ljanselva har BU grunn til å tro BU at lekkasje fra 
oljetanker lett kan nå bekker via grunnvann, men også via overløpsledninger som munner ut i 
bekker eller direkte i Østensjøvannet. BU har derfor grunn til å tro at et betydelig antall tanker 
representerer en risiko for Østensjøvannet. Mange av bekkene som kunne avslørt lekkasjer er 
også nedgravd, slik at det er vanskeligere å registrere og finne kildene så tidlig som ønskelig. 
 
BU ber administrasjonen anmode VAV om et møte vedr. risikohåndtering knyttet til 
nedgravde oljetanker i Østensjøvannets nedbørsfelt. 
 
Bydelsutvalget kom frem til følgende omforente endringsforslag til vedtak 
I lys av utslipp av olje i Ljanselva har BU grunn til å tro at lekkasje fra oljetanker lett kan nå 
bekker via grunnvann, men også via overløpsledninger som munner ut i bekker eller direkte i 
Østensjøvannet. BU har derfor grunn til å tro at et betydelig antall tanker representerer en 
risiko for Østensjøvannet. Mange av bekkene som kunne avslørt lekkasjer er også nedgravd, 
slik at det er vanskeligere å registrere og finne kildene så tidlig som ønskelig. 
 
BU ber administrasjonen invitere VAV til et møte i BU vedr. risikohåndtering knyttet til 
nedgravde oljetanker i Østensjøvannets nedbørsfelt. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsutvalgets omforente endringsforslag. 
Votering enstemmig. 
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Vedtak 
I lys av utslipp av olje i Ljanselva har BU grunn til å tro at lekkasje fra oljetanker lett kan nå 
bekker via grunnvann, men også via overløpsledninger som munner ut i bekker eller direkte i 
Østensjøvannet. BU har derfor grunn til å tro at et betydelig antall tanker representerer en 
risiko for Østensjøvannet. Mange av bekkene som kunne avslørt lekkasjer er også nedgravd, 
slik at det er vanskeligere å registrere og finne kildene så tidlig som ønskelig. 
 
BU ber administrasjonen invitere VAV til et møte i BU vedr. risikohåndtering knyttet til 
nedgravde oljetanker i Østensjøvannets nedbørsfelt. 
 

Sak 62 /14  Endring i eierrepresentasjon i samarbei dsutvalget ved 
Tveteråsen barnehage 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner _______________________som ny eierrepresentant i 
samarbeidsutvalget ved Tveteråsen barnehage etter Karin Svendsen (A). 
 
Mona Ridder Nielsen (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner Gry Larsen (A) som ny eierrepresentant i samarbeidsutvalget ved 
Tveteråsen barnehage etter Karin Svendsen (A). 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag navn fra Mona Ridder 
Nielsen (A). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget oppnevner Gry Larsen (A) som ny eierrepresentant i samarbeidsutvalget ved 
Tveteråsen barnehage etter Karin Svendsen (A). 
 

Sak 63 /14  Manglerud Bad 
 
Erland Bakke (H) hadde følgende forslag til vedtak 
Manglerud Bad er et viktig tilbud i nærmiljøet der mennesker, store som små, treffes for 
fysisk aktivitet, svømmeopplæring og sosialt samvær. En permanent nedleggelse av 
Manglerud Bad har startet et stort engasjement i vårt lokalsamfunn. Facebook side «NEI til 
permanent nedleggelse av Manglerud» har over 1.300 følgere! Nedleggelse av Manglerud bad 
vil få en rekke negative konsekvenser.  
 
• _Steinerskolen Lørenskog, Manglerud, Høyenhall, Østensjø og Ryenberget skole vil miste 
lokalt svømmetilbud  
• _Manglerud, Høyenhall og Østensjø aktivitetsskoler mister dagens svømmetilbud  
• _Barn/ungdom mister sin svømmeopplæring gjennom Neptuns Barn Svømmeklubb sine 
klasser, ca 300 barn får svømmeopplæring HVER uke  
• _Eldre og mennesker med rehabiliteringsbehov får lengre reisevei  
• _Barn med minoritetsbakgrunn med ikke svømmedyktige foreldre, mister et badetilbud  
• _Nærmiljøet mister et lokalt knutepunkt der fysisk aktivitet, lek og rekreasjon står i fokus  
• _Lokalmiljøet mister et publikumsbad  
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Bydel Østensjø mener det er flere positive effekter ved å beholde Manglerud bad: 
• _Hindre drukningsulykker blant barn og unge  
• _Stor helsegevinst for unge og eldre, som igjen sparer samfunnet for kostnader på lang sikt  
• _Skånsom trening for mennesker med knær, rygg, skuldre og nakkeproblemer  
• _Rehabilitering og smertelindrende tilbud med aktivitet i varmt vann  
• _Inkluderende trening for alle uavhengig av alder, fasong eller fysisk utgangspunkt  
 
Til tross for badets dårlige forfatning og standard, velger nærmiljøet å benytte seg av 
Manglerud bad. I tillegg benyttes badet av flere skoler, skoler som har en voksende elevmasse 
med tilsvarende økt behov for svømmeopplæring. Bystyremelding nr. 2/2013 (vedlegg 1) 
skriver følgende: «Barn og unge i skolealder (6-18 år), den aller viktigste målgruppen for 
byens idrettsanlegg, vil vokse med 22 prosent fram til 2021, og 40 prosent fram til 2030». 
Videre i bystyremeldingen ser Byrådet behovet for å styrke svømmeopplæringen i skolen, 
med ønske å doble antall obligatoriske svømmeopplæringstimer. 
 
Votering 
Det ble votert over forslaget til vedtak fra Erland Bakke (H). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Manglerud Bad er et viktig tilbud i nærmiljøet der mennesker, store som små, treffes for 
fysisk aktivitet, svømmeopplæring og sosialt samvær. En permanent nedleggelse av 
Manglerud Bad har startet et stort engasjement i vårt lokalsamfunn. Facebook side «NEI til 
permanent nedleggelse av Manglerud» har over 1.300 følgere! Nedleggelse av Manglerud bad 
vil få en rekke negative konsekvenser.  
 
• _Steinerskolen Lørenskog, Manglerud, Høyenhall, Østensjø og Ryenberget skole vil miste 
lokalt svømmetilbud  
• _Manglerud, Høyenhall og Østensjø aktivitetsskoler mister dagens svømmetilbud  
• _Barn/ungdom mister sin svømmeopplæring gjennom Neptuns Barn Svømmeklubb sine 
klasser, ca 300 barn får svømmeopplæring HVER uke  
• _Eldre og mennesker med rehabiliteringsbehov får lengre reisevei  
• _Barn med minoritetsbakgrunn med ikke svømmedyktige foreldre, mister et badetilbud  
• _Nærmiljøet mister et lokalt knutepunkt der fysisk aktivitet, lek og rekreasjon står i fokus  
• _Lokalmiljøet mister et publikumsbad  
 
Bydel Østensjø mener det er flere positive effekter ved å beholde Manglerud bad: 
• _Hindre drukningsulykker blant barn og unge  
• _Stor helsegevinst for unge og eldre, som igjen sparer samfunnet for kostnader på lang sikt  
• _Skånsom trening for mennesker med knær, rygg, skuldre og nakkeproblemer  
• _Rehabilitering og smertelindrende tilbud med aktivitet i varmt vann  
• _Inkluderende trening for alle uavhengig av alder, fasong eller fysisk utgangspunkt  
 
Til tross for badets dårlige forfatning og standard, velger nærmiljøet å benytte seg av 
Manglerud bad. I tillegg benyttes badet av flere skoler, skoler som har en voksende elevmasse 
med tilsvarende økt behov for svømmeopplæring. Bystyremelding nr. 2/2013 (vedlegg 1) 
skriver følgende: «Barn og unge i skolealder (6-18 år), den aller viktigste målgruppen for 
byens idrettsanlegg, vil vokse med 22 prosent fram til 2021, og 40 prosent fram til 2030». 
Videre i bystyremeldingen ser Byrådet behovet for å styrke svømmeopplæringen i skolen, 
med ønske å doble antall obligatoriske svømmeopplæringstimer. 
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Sak 64 /14  Oppsalveien status og fremdrift 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak 
Bydel Østensjø viser til BYM sitt brev av 12.04.2012. 
 
Bydel Østensjø ber om en oppdatert trafikktelling/trafikkanalyse av Oppsalveien, og vil også 
at dette ses på i samråd med øvrige tilliggende områdeplaner nær Oppsalveien. 
 
Bydel Østensjø ønsker status og fremdrift på gjeldende plan fra 1976 om bom og snuplass i 
Oppsalveien.  
 
Bydel Østensjø ønsker også at BYM undersøker ervervelse av grunnareal i tilstøtende 
område. Bydelen er kjent med at en grunneier i bunn av veien sier seg villig til å gi fra seg noe 
av eiendom for etablering av snuplass.  
 
Bydel Østensjø ber om at BYM også vurderer andre plasseringer av bom enn der hvor det 
ligger i dagens planforslag. Bydel Østensjø ønsker seg en automatisk bom slik som i Fagerlia, 
som åpnes ved hjelp av bombrikke, slik at en kanskje unngår snuplass.  
 
A og SV v/Nasir Ahmed (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Vi viser til brev fra Bymiljøetaten av 12.04.2012. Bydel Østensjø er svært kritisk til at 
ingenting er gjort siden. Bydel Østensjø ber på ny om at trafikksituasjonen i Oppsalveien 
vurderes, samt at man fremover gjør vurderinger av trafikksituasjonen i sammenheng med 
tilliggende utbygginger nær Oppsalveien. Bydel Østensjø ønsker status og fremdrift på 
gjeldende plan fra 1976 om bom og snuplass i Oppsalveien. 
 
BMKs forslag til vedtak ble trukket. 
 
Votering  
Det ble votert over forslaget til vedtak fra A og SV. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Vi viser til brev fra Bymiljøetaten av 12.04.2012. Bydel Østensjø er svært kritisk til at 
ingenting er gjort siden. Bydel Østensjø ber på ny om at trafikksituasjonen i Oppsalveien 
vurderes, samt at man fremover gjør vurderinger av trafikksituasjonen i sammenheng med 
tilliggende utbygginger nær Oppsalveien. Bydel Østensjø ønsker status og fremdrift på 
gjeldende plan fra 1976 om bom og snuplass i Oppsalveien. 
 
Eventuelt 

- Hanne Eldby (SV) tok opp forslag til rutiner og kjøreregler for Åpen halvtime. 
Enighet i bydelsutvalget om at rammene for Åpen halvtime tas opp i AU. 

- Britt Inglingstad (V) orienterte om at Ruter for tiden tester flere avganger på linje 3. 
- Kristin Sandaker (A) orienterte om mottatt brev fra Plan- og bygningsetaten i 

tilknytning til sak 17/14 «Områderegulering av Skullerud». 
 
 
Bydel Østensjø, 08.04.2014 
 
Kristin Sandaker (A)       Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 


